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Eindverslag van de inspraakperiode met daarin opgenomen de  
inspraakreacties met betrekking tot het inrichtingsplan Schoenmakershoek 
oost (noordelijk deel). 
 
In het kader van dit plan zijn totaal 53 reacties ontvangen via de reactieformulieren, e-mails en de 
site “Etten-Leur doet het gewoon”. De reacties/vragen zijn zoveel mogelijk in dit eindverslag 
overgenomen; van een aantal reacties/vragen zijn er  samenvattingen gegeven.   
Vanwege de privacy zijn de namen en adressen van de bewoners niet in dit verslag opgenomen. 

 

 

1. LEESWIJZER 
Alle vragen zijn per straat gerubriceerd en onderverdeeld naar de volgende onderdelen: 

- Algemene inrichting en verkeersveiligheid; 
- Parkeren; 
- Verlichting en openbaar groen; 
- Speeltoestellen; 
- Afval: 
- Algemene indruk; 
-  

De antwoorden zijn direct aan de vragen toegevoegd. 
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3. SCHATBEWAARDERSHOF 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Schatbewaardershof: 
Reactie/vraag: 

- Doorgang naar speelterrein aan Schatbewaardershof. 
- Tevens een extra doorgang naar het speelveld toevoegen, ergens tegenover huisnummer 18 

of 20? Kleine kinderen moeten anders 2 keer de weg oversteken en gaat men anders een 
eigen pad” creëren tussen de struiken door. 

Antwoord:  
Een doorgang naar het speelterrein aan de zuidzijde wordt toegevoegd. 
 
Reactie/vraag: 

- Kliko standplaats inkorten ter hoogte van hoek Schatbewaardershof 12-14. 
- Voor de deur een zeer groot gedeelte voor klikos waar we recht opkijken, we zien daar liever 

een groene haag. Zodat we niet recht op de klikos kijken. 
- Klikoplaats tegenover huisnummer 14 kleiner maken en groene hagen toevoegen, zodat 

kliko’s niet zo in het zicht zijn. De groene hagen dienen ook voor opvang kliko’s die bij slecht 
weer/harde wind omwaaien. Zo komen ze niet tegen geparkeerde auto’s aan of belanden ze 
op de weg. 

Antwoord:  
De containerverzamelplaats wordt kleiner uitgevoerd. Op de vrijkomende ruimte wordt een 
parkeerplaats aangelegd en wordt er groen aangeplant. Aan het verzoek van een afschermende haag 
tussen de verzamelplaats en parkeerplaatsen wordt voldaan.  
 
Reactie/vraag 

- Een brug tussen Nachtwachtstraat en Wevershof zou erg fijn zijn, i.v.m. bereikbaarheid 
centrum van Leur te fiets of te voet 

- Het zou wel fijn zijn als er nog een brug komt tussen het Wevershof en de Nachtwachtstraat. 
(dezelfde vraag is 2x gesteld) 
Extra loop/fiets brug tussen het Wevershof en Nachtwachtstraat. (dezelfde vraag is 5x 
gesteld) 

Antwoord:  
In 2015 heeft het college een afweging gemaakt of een extra brug over het water  tussen de 
Landjuweel en de Muldershof noodzakelijk was en heeft toen besloten hier geen brug aan te leggen.  
Het college ziet – mede gelet op de investering die voor een brug gedaan moet worden – ook nu geen 
zwaarwegende argumenten om hier op terug te komen. 
 
Reactie/vraag: 

- Oprit bij huisnummer 14 verbreden. De garage en oprit loopt recht langs het huis. In de 
huidige tekening zou dat betekenen dat we nooit recht onze oprit kunnen oprijden. Door 
deze verbreding de groenstrook voor huisnummer 14 naar links opschuiven. Daar lijkt 
voldoende plaats voor. 

Antwoord:  
De uitrit wordt met circa 1,00 m verbreed. De groenstrook wordt opgeschoven. 
 
Reactie/vraag: 

- Mogelijk een oplaadpunt voor elektrische auto’s te maken. 
- Voorzieningen voor elektrische auto’s ?  

Antwoord:  
De gemeente Etten-Leur heeft beleid opgesteld voor het plaatsen van laadpunten in openbaar gebied. 
Hoe u een aanvraag kunt doen en wat u hierbij allemaal moet weten kunt u vinden op de site: 
www.openbaarladen.nl/etten-leur. 

http://www.openbaarladen.nl/etten-leur
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Reactie/vraag: 

- Wordt het een 30 of  50 km zone ? - doorgaande weg? 
Antwoord: 
 Alle wegen in de woonwijk Schoenmakershoek  zijn ingericht tot 30 km gebied. Er is geen 
doorgaande weg door de woonwijk. 
 
Reactie/vraag: 

- Komen er prullenbakken in of langs het hofje? 
Antwoord:  
Op het speelterrein in de Schatbewaardershof  plaatsen we een afvalbak . 
 
Reactie/vraag: 

- Wat voor type stenen worden er gebruikt voor de stoepen.? 
Antwoord:  
De trottoirs  bestaan uit betontegels  met de afmeting 30 x 30 x 6 cm. 
 
Parkeren Schatbewaardershof . 
Reactie/vraag: 

- Het verzoek om de straat Schatbewaardershof om het speelterrein eenrichtingsverkeer te 
maken en zodoende genoeg ruimte maken voor extra parkeerplaatsen aan de rechterzijde. 

- Eenrichtingsweg maken van de Schatbewaardershof zodat het veiliger is en er meer 
parkeerplaatsen gerealiseerd kunnen worden. 

- Wij vrezen een beetje voor het aantal parkeerplaatsen. Een suggestie is om het 
eenrichtingsverkeer te maken, waardoor de straat smaller kan worden en er aan de zijkant 
plaats is voor parkeerplaatsen. 

- Meer parkeerplaatsen, dus meer “blik”voor de deur, terwijl ons gezegd was dat we een mooi 
uitzicht op het veld/groen zouden hebben jammer. 

- Is het mogelijk om meer parkeerplaatsen te creëren aan het Schatbewaardershof 
bijvoorbeeld door parallel aan de weg parkeervakken te maken. De weg zou versmald 
kunnen worden door er 1 richtingsweg  van te maken .  

- Als het hofje aan de Schatbewaardershof eenrichtingsverkeer is, kan de straat versmald 
worden zodat er meer ruimte is voor parkeerplaatsen. 

- Kunnen de parkeervakken vermeerderd worden door het hofje eenrichtingverkeer te 
maken? Misschien speelveld ook kleiner maken? 

- Is het mogelijk om fileparkeerplaatsen te maken t. b. v Schatbewaardershof 23-25-27? 
Antwoord:  
Op basis van het bestemmingsplan “Schoenmakershoek Oost”  is voor het gehele gebied 
Schoenmakershoek Oost een parkeerbalans opgesteld. Deze parkeerbalans bestaat uit een 
rekenmodel en een tekening met toelichting. Per straat is aangegeven hoeveel parkeerplaatsen er  
volgens de parkeernorm aangelegd moeten worden. Deze parkeerbalans is als bijlage bij dit 
eindverslag gevoegd. 
 
In het Schatbewaardershof leggen we in overeenstemming met de parkeernormen 50 
parkeerplaatsen aan. Met een geringe aanpassing van het huidige ontwerp kan aan dit aantal 
voldaan worden en kunnen deze parkeerplaatsen ingepast worden. Het voorstel om de rijweg te 
versmallen, eenrichtingsverkeer in te stellen en extra langsparkeerplaatsen aan te leggen, nemen we 
niet over. De benodigde ruimte voor de parkeerplaatsen (breedte 2,00 m) gaat  ten koste van het 
speelterrein. Bovendien is het versmallen van de rijbaan niet mogelijk in verband met het in en uit 
kunnen rijden van de haakse parkeerplaatsen. 
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Reactie/vraag: 
De reactie van de bewoners is als volgt samen te vatten: de bewoners verzoeken de uitrit te 
verbreden zodat er meerdere auto’s op eigen terrein geparkeerd kunnen worden.  
Antwoord:  
De groenstroken voor de woningen Schatbewaardershof 18 en 20 worden iets korter gemaakt, 
waardoor er ruimte ontstaat om de uitrit te verbreden. Deze verbreding wordt doorgevoerd. 
 
Reactie/vraag; 
Een aantal bewoners hebben een vraag gesteld over het herinrichten van de parkeerplaatsen die als 
volgt is samen te vatten: we verzoeken de parkeerplaatsen aan de zuidzijde van de 
Schatbewaardershof te verplaatsen of te laten vervallen.  
Antwoord:  
De parkeerplaatsen worden wel gehandhaafd. De parkeer- en groenstrook wordt in lengterichting wel 
anders ingedeeld, waardoor aan het verzoek van de bewoners tegemoet kan worden gekomen . 
 
Reactie/vraag:  
Een aantal bewoners hebben een vraag gesteld over de inrichting van de parkeerplaatsen rondom 
het speelterrein die als volgt is samen te vatten; graag extra parkeerplaatsen aanleggen rondom het 
speelterrein.  
 
Antwoord:   
Een aantal suggesties zijn in de definitieve uitwerking meegenomen. Door het laten vervallen van 
strookjes openbaar groen en het versmallen van doorsteekje,  kunnen er 3 extra parkeerplaatsen 
aangelegd worden en wordt voldaan aan de parkeernorm voor de Schatbewaardershof. 
 
Verlichting en openbaar groen Schatbewaardershof. 
Reactie/vraag: 

- Lantaarnpaal voor nummer 27 Schatbewaardershof verplaatsen naar de erf grens tussen 
nummer 27 met nummer 29. (dezelfde vraag is 2x gesteld) 

Antwoord:  
De lichtmast wordt verplaatst. 
 
Reactie/vraag: 

- Geen lantaarnpaal voor Schatbewaardershof 10. 
Antwoord:  
De lichtmast staat abusievelijk op de tekening aan de zuidzijde aangegeven, maar komt aan de 
overzijde van de rijweg. 

 
Reactie/vraag 

- We prefereren andere bomen. De reden van een andere boomkeuze is dat we de andere 
bomen (de prunus serrulata ´Amanogawa’ of anders de Cercidiphyllum japonicum) mooier 
vinden dan de Liquidambar styraciflua. Vooral de Cercidiphyllum japonicum bloeit prachtig in 
het voorjaar waardoor het meer leeft. Wij hadden deze vroeger ook in de straat en hebben 
er mooie herinneringen aan. 

Antwoord:  
Er is gekeken naar de totale wijk en variatie van de bomen in de wijk. Er is hier gekozen voor de 
Liquidambar styraciflua. Deze boom verdraagt beter verharding dan de voorgestelde soorten en kan 
toegepast worden in alle grondsoorten. Aan het verzoek voor een andere boomsoort  zal niet worden 
voldaan. 
 
Speeltoestellen Schatbewaardershof. 
Reactie/vraag: 
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- Speeltoestellen behouden bij de Barbierstraat / water. Bij het Schatbewaardershof nieuwe 
toestellen te plaatsen.  

- De vertegenwoordiger van de wijkvereniging pleit voor het behoud van de schommel en 
klimtoestel in het Schoenmakerspark. Deze toestellen passen hier goed. Veel kinderen 
maken gebruik van de toestellen. Hij vindt het jammer dat de toestellen terug naar het 
Schatbewaardershof gaan. Hij wil verder weten wat er gaat gebeuren met de ‘triangel’ op 
het speelterrein aan het Speelmanhof. 

Antwoord:  
De keuze van de speeltoestellen maakt onderdeel uit van het speelplan Schoenmakershoek Oost. Dit 
speelplan is in 2012 opgesteld samen met bewoners van Schoenmakershoek Oost. Omdat de 
speeltoestellen voor het Schatbewaardershof al aangekocht waren en afgenomen moesten worden, 
zijn ze tijdelijk geplaatst in het Schoenmakerspark en aan het Tamboerhof. Na definitieve inrichting 
van het Schatbewaardershof zullen deze speeltoestellen verplaatst  worden naar de oorspronkelijk 
geplande locatie. In 2014 hebben we de bewoners hierover geïnformeerd 
 
Wat betreft de ‘triangel’ gaat het hier niet om de Speelmanhof, maar om de Meesterhof. Het betreft 
een Xylofoon. Het speelpaneel zal niet vervangen worden. Kinderen kunnen met een tak of stok 
alsnog de muziekfunctie gebruiken. Het weghalen van het paneel of toestel vinden wij geen optie. Het 
plaatsen van een nieuw paneel is gelet op de kosten hiervoor ook geen optie en voegt te weinig toe. 
 
 
 
Afval Schatbewaardershof. 
Reactie/vraag: 

- Is er in de buurt een honden uitlaatplaats? 
Antwoord:  
Een hondenuitlaatvoorziening is er aan de Muldersweg in het Schoenmakerspark. Ook buiten de 
bebouwde kom (verlengde van de Donkerstraat) mogen honden in de bermen uitgelaten worden. 
 
Reactie/vraag: 

- Hoeveel klikos krijgen we? 
Antwoord:  
De bewoners krijgen 3 kliko’s (restafval, gft afval en papier). 
 
Reactie/vraag: 

- Komt er een ring om de lantaarnpaal waar plastic aan opgehangen kan worden.? 
Antwoord:   
Op aanvraag van bewoners kan een vuilniszakring worden aangebracht. Aanvraag kan via de Buiten 
Beter app of via het telefoonnummer 0800-3336699. 
 
Algemene indruk Schatbewaardershof. 

- Ziet er mooi uit. 
- Ontzettend leuk om steeds een betere indruk te krijgen! En we zijn heel nieuwsgierig. 
- Op  papier vinden we het heel mooi. 
- Opgeruimd, groen, kindvriendelijk. 
- Leuk en ruimte voor groen en functionaliteit. 
- Leuk een speeltuintje voor verschillende leeftijden. 

Antwoord:  
Bedankt voor deze complimenten. 
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4. DONKERSTRAAT 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Donkerstraat; 
Reactie/vraag: 

- Is er een mogelijkheid om aan beide kanten van de woning een uitrit maken? 
Antwoord: 
Uitritten zijn voorzien ter plaatse van de garages. Een uitrit aan de andere zijde is niet mogelijk 
vanwege de inrichting (openbaar groen). 
 
Reactie/vraag: 

- Een aantal bewoners hebben een vraag gesteld over de hoge snelheid op de Donkerstraat 
die als volgt is samen te vatten; graag maatregelen treffen om de snelheid op de 
Donkerstraat te beperken.  

- Graag antwoord op de volgende vragen : 
o 1) Zijn er metingen gedaan op de Donkerstraat, hoeveelheid verkeersbewegingen? 
o 2) Zijn er metingen verricht snelheid voertuigen Donkerstraat?. 
o 3) Zo niet worden deze ingepland.? 
o 4) Verzoek om verkeerremmende maatregelen op de Donkerstraat ( drempels 

verhogingen of borden. 
o 5) Openbaarmaking cijfers verkeers(snelheid) metingen. 

Antwoord:  
In 2015 zijn er verkeerstellingen en snelheidsmetingen uitgevoerd. De etmaalintensiteiten  op de 
Donkerstraat bedroegen in 2015 circa 3.000 mvt/etmaal. Ook is aan de hand van metingen de V85 op 
de Donkerstraat bepaald.  (De V85 is de snelheid die door 85% van de automobilisten niet 
overschreden wordt en door 15% wel wordt overschreden. De V85-regel weerspiegelt de snelheid die 
een ruime meerderheid van automobilisten als redelijk en veilig beschouwt in ideale omstandigheden) 
Op de Donkerstraat was de V85 was in zuidelijke richting 68 km/h en in noordelijke richting 62 km/h. 
Gezien deze geconstateerde snelheden en om de weggebruikers nogmaals te wijzen op de maximum 
snelheid van 50 km/uur, zullen wij op diverse locaties langs de Donkerstraat herhalingsborden 
“maximale snelheid 50 km” laten plaatsen. Verder beschikt de gemeente Etten-Leur over digitale 
snelheidsborden. Deze snelheidsborden zullen ook voor een periode van 6 weken langs de 
Donkerstraat geplaatst worden. 
  
Aan de rijweg zelf zullen vooralsnog geen snelheidsbeperkende maatregelen worden uitgevoerd. 
 
Reactie/vraag: 

- Peil huis en straat + buren. Er zit 20 cm tussen de voordeur van ons en de buren. Er komt een 
gezamenlijke oprit. Nu moeten er extra kosten gemaakt worden om dit op te lossen. 

Antwoord: 
Hoogteverschillen tussen de percelen dienen in onderling overleg met elkaar opgelost te worden. 
 
Reactie/vraag: 

- Graag de peilmaten i.v. m aanleggen oprit. 
Antwoord: 
 Juiste hoogtematen zijn inmiddels verstrekt. 
 
Reactie/vraag: 

- De oprit voor het huis Muldersweg 170 ( hoek Donkerstraat ) is overbodig. De garage is 
gesitueerd aan de Muldersweg. 

Antwoord:  
De uitrit naar de Donkerstraat vervalt. 
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Reactie/vraag: 
- Graag  zouden wij een tijdelijke oprit krijgen Donkerstraat 110 + 112 

Antwoord 
De tijdelijke uitritten worden in overleg met de bewoners aangebracht. 
 
Reactie/vraag: 

- Inrit breedte houden op 7 meter. 
Antwoord:  
De inritbreedte voor de woningen aan de Donkerstraat is 5,00 m. 
 
Reactie/vraag: 

- Peil van fiets –/voetpad is onduidelijk kan daar iets over worden gezegd? 
- Graag zouden wij willen weten wat het peil gaat worden van het fietspad en voetpad. 

Antwoord:  
De aanleghoogte is inmiddels bekend en wordt aan de bewoners bekend gemaakt. 
 
Parkeren Donkerstraat; 
Reactie/vraag: 

- Aan de voorkant voor het huis zou 1 parkeerplaats per huis komen had de makelaar ons 
verteld. Nu zie ik dat bij de 2-kappers maar 1 parkeerplaats wordt gemaakt voor 2 woningen. 
Dit graag aanpassen aangezien iedereen 2 auto’s heeft en onze opritten weg smal zijn! 

- Er is een parkeerplaats geprojecteerd recht voor onze woning aan de Donkerstraat . Kan deze 
vervallen? Een auto geparkeerd op deze plek belemmerd het zicht op aankomend verkeer uit 
noordelijke richting en belemmerd ons uitzicht op de weilanden. 

- Komen er nog meer parkeervakken bij aan de overkant? 
- Invulling parkeerplaatsen; 1 plaats voor 2 huizen ( 2 kappers). 
- Invulling parkeerplaatsen voor de 2 kappers ( 2 parkeerplaatsen). 
-  

Antwoord:  
Volgens de parkeernorm in het bestemmingsplan Schoenmakershoek Oost, dient er aan de 
Donkerstraat met 1 parkeerplaats per woning gerekend te worden. De uitwerking voldoet aan deze 
parkeernorm. Extra parkeerplaatsen kunnen vanwege ruimtegebrek niet ingepast worden ter hoogte 
van de twee onder een kap woningen. Minder parkeerplaatsen zijn op basis van de parkeernorm niet 
gewenst. 
 
Reactie/vraag perceel 150 en 152: 

- Wij  hebben  gekozen voor een vrij uitzicht. Nu komt er een parkeerplaats voor ons perceel. 
Wij hebben een oprit waar minimaal auto’s op kunnen. Een parkeerplaats voor bezoekers is 
overbodig.  

- Niet gewenst, teleurstellend. Voetpad, fietspad bomen en groen een prima oplossing. 
Onveilige situatie met parkeren en de oprit afrijden in verband met snelheid. 

- Wij wonen reeds 2 jaar aan de Donkerstraat . Wij hebben destijds gekozen voor de landelijke 
uitstraling met vrij uitzicht. Wij zijn derhalve tegen een parkeerplaats voor onze deur. Dit 
omdat wij reeds een 2e parkeerplaats naast de woning hebben. (weerszijde van de woning). 

- Wij verwachten dat een onveilige situatie ontstaat door de combinatie van hoge snelheid op 
de Donkerstraat en slecht zicht door de parkeerplaatsen. 

- Het was een mooie avond waarin de plannen goed gepresenteerd werden, ook was er 
voldoende aandacht vanuit de gemeente. Zoals al eerder in mijn mail aangeven, vreesden wij 
voor een parkeerplaats voor onze woning. Wij zijn dan ook teleurgesteld in het feit dat er 
voor onze woning een parkeerplaats in de plannen staat. Wij hebben een oprit waar 4 a 5 
auto terecht kunnen, voldoende voor onszelf en bezoekers. Onze buren, Donkerstraat 152, 
hebben precies hetzelfde probleem. 
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- Wij verwachten daarom ook dat deze parkeerplaatsen uit de plannen gehaald worden, in 
verband met voldoende eigen parkeergelegenheid. Wij hebben hier destijds beiden (wij en 
onze buren) rekening mee gehouden met het inrichten van onze oprit. Wij zijn ook de eerste 
vrije sector woningen vanuit de rotonde. Gezien de parkeer mogelijkheden op de oprit van 
de NBU woningen, begrijp ik dat hier wel parkeerplaatsen voor de woning noodzakelijk zijn. 
Hoewel met de snelheden (100km/u plus) die op de Donkerstraat gereden worden, zorgt dit 
wel voor een onveilige situatie met in en uitrijden. 

Antwoord:  
De percelen Donkerstraat 150 en 152 vallen niet binnen het bestemmingsplan Schoenmakershoek 
oost maar vallen binnen bestemmingsplan Lange Brugstraat – hoek Donkerstraat. In de toelichting 
van dit bestemmingsplan is opgenomen dat parkeren op eigen terrein vereist is. Daarnaast heeft de 
gemeente de zorg voor de aanleg van openbare parkeerplaatsen op basis van de parkeernormen in 
het uitbreidingsplan Schoenmakershoek Oost. Uit deze norm blijkt dat er een parkeerplaats per 
woning nodig is. Deze (openbare)parkeerplaatsen worden aangelegd. 

Verlichting en openbaar groen Donkerstraat; 
Reactie/vraag: 

- Positief. Jammer van de lantaarnpaal midden voor mijn huis, 2 m richting erf grens zou fijn 
zijn. 

Antwoord:  
De verdeling van de lichtmasten is bepaald op basis van een lichtberekening. In deze situatie kan de 
lichtmast niet verplaatst worden.  
 
Reactie/vraag: 

- Welk type lantaarnpaal wordt er geplaatst? 
-  Wat voor een lantaarnpaal komt er voor ons huis? Hoop dat hij niet te veel naar binnen 

schijnt. 
Antwoord:  
De hoge lichtmasten langs de oostzijde van de rijweg worden gehandhaafd. In het trottoir van de 
Donkerstraat worden zogenaamde paaltopmasten met een hoogte van 4,00 m geplaatst. Gezien de 
afstand tot de woning zullen deze geen overlast naar de woning geven. 
 
 
Afval Donkerstraat: 
Reactie/vraag: 

- Afvalwijzer app werkt nog niet! 
Antwoord:  
Afvalwijzer app zal binnenkort worden geactiveerd. Als deze niet werkt verzoeken wij de bewoners 
contact op te nemen via het telefoonnummer 0800-3336699. 

 
Algemene indruk Donkerstraat; 

- Verder is de inrichting naar verwachting, prima, maar de snelheid is de prioriteit. 
- Prima ontwerp/ ruimtelijke opzet, niet veel groen. 
- Positief, de (her(aanleg van de stoep voor onze woning zal positief bijdragen aan de 

uitstraling. De bomen zijn een welkome toevoeging, parkeerplaats niet gewenst. 
- Positief 

Antwoord:  
Bedankt voor deze complimenten. 
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5. LANDJUWEEL 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Landjuweel; 
Reactie/vraag: 

- Ter hoogte van Landjuweel 111 het verhoogd kruisingsvlak links van de oprit van 111 laten 
uitkomen (richting 109), zodat de oprit van 111 op het verhoogd kruisingsvlak uit komt en 
niet net voor het verhoogd kruisingsvlak. (oprit af meteen drempel) 

Antwoord:  
De situatie van het verhoogd kruisingsvlak wordt gewijzigd, zodat de uitrit op het verhoogde 
kruisingsvlak uitkomt en iets wordt verbreed.  
 
Reactie/vraag: 

- De haag die nu op de hoek bij oprit Landjuweel 111 is ingetekend laten vervallen omdat dit 
de verkeersveiligheid vergroot nabij de oprit van de woning. Na het vervallen beter zicht op 
zijstraat Zilverdragerstraat bij verlaten oprit. Makkelijker oprijden oprit. 

Antwoord:  
De haag wordt gehandhaafd. De uitritsituatie wordt gewijzigd. 
 
Reactie/vraag: 

Let op inrit Landjuweel 91. Deze is nu niet ingetekend. Boom recht voor de oprit? Kan de 
boom naar de overzijde- of meer naar westen? 

Antwoord:  
De inrit wordt ingetekend en boom wordt verplaatst naar het westen. 
 
Parkeren Landjuweel; 
Reactie/vraag: 

- Extra parkeerhaven voor huisnummer 111 nu 2 plaatsen tekort met de hoeveelheid huizen. 
Drempel verschuiven naar oprit makkelijker inrijden. 

- 2 Extra parkeerplaatsen aan de voorkant van de woningen op het Landjuweel nabij 109 en 
111 bij plaatsen zodat alle woningen hun 2e auto aan de voorkant en dus in het zicht van de 
woning kunnen parkeren. 

- Extra parkeerhaven voor de deur komen er 1 tekort voor het aantal huizen. 
Antwoord:  
Het aantal parkeerplaatsen langs het Landjuweel voldoet aan de in het bestemmingsplan gestelde 
norm. Omdat er ruimte aanwezig is, wordt er 1 extra parkeerplaats aangelegd. 
 
Verlichting en openbaar groen Landjuweel; 
Reactie/vraag (6): 

- De N bomen vervangen door A bomen i.v.m. vallende bloesem en stuifmeel op de auto’s. 
- Boom D voor huis Landjuweel  111 inruilen voor boom A. Groenstrook ( buxus) inkorten voor 

de oprit zodat het oprijden van auto makkelijker wordt. Gelijk maken met de oprit. 
- Boom D vervangen voor boom A. 
- Bomen N vervangen voor boom A, i.v.m. bloesem en stuifmeel. 
-  

Antwoord:  
De geplande bomen in de Zilverdragerstraat, Japanse sierkers worden gehandhaafd. Overlast van 
bloesem en stuifmeel is een beperkt gedeelte van het jaar. Daarnaast zijn de plantvakken waar de 
bomen in staan vrij ruim, waardoor de meeste bloesem in de plantvakken zal vallen. Boom D (zuileik) 
wordt vervangen door Boom A (hopbeuk). De kleine groenstrook naast de uitrit komt te vervallen. 
 
Reactie/vraag: 
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- Bomen direct voor de woning niet dusdanig positioneren/ of zo hoog laten worden dat de 
zonnepanelen die gepland zijn op de woning hier last van hebben. Zodat we deze investering 
niet voor niets doen en minder opbrengst hebben door de schaduw van de boom. 

Antwoord:  
De hopbeuk is een langzaam groeiende boom die bij optimale omstandigheden maximaal 14 meter 
hoog kan worden. Deze hoogte is in stedelijke gebied niet haalbaar. De zonnepanelen zitten op 
dakhoogte en hierdoor zal er geen schaduwvorming door de bomen op de zonnepanelen zijn.  
 
Reactie/vraag: 

- Twee van drie berkenbomen zijn kapot gegaan s.v.p. vervangen door een ander soort ( 
buurman is allergisch voor berken). 

Antwoord:  

De berk kan allergieklachten veroorzaken. Er komen dan ook met enige regelmaat verzoeken bij ons 

binnen om een berk in openbaar groen te verwijderen. Het verwijderen van één of een aantal berken 

heeft echter geen effect. De pollen van deze boomsoort zijn namelijk microscopisch klein en heel erg 

licht. Ze kunnen daardoor over vele kilometers verspreid worden. In de periode dat bewoners de 

meeste overlast ondervinden, zit de lucht vol met pollen die niet alleen afkomstig zijn van de 

berkenbomen nabij de eigen woning. Tevens zijn er veel plant- en boomsoorten die familie zijn van de 

Betulacaea (berkenfamilie) die ook pollenallergieën veroorzaken. Enkele voorbeelden zijn hazelaar 

(Corylus) en els (Alnus). De dode berken zullen we vervangen. 

 
Algemene indruk Landjuweel; 

- Erg mooi plan. 
Antwoord:  
Bedankt voor dit compliment 
 

6. ZILVERDRAGERSTRAAT 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Zilverdragerstraat; 

- Wat is het plan met het braakliggend terrein? 
Antwoord: 
 Het braakliggende terreintje op de hoek van de Zilverdragerstraat en de Kapiteinstraat wordt tijdelijk 
ingezaaid met gazon. Op termijn willen we ook hier woningen bouwen. Volgend jaar zetten we de 
eerste stappen om hiertoe te komen. We verwachten dat de daadwerkelijke bouw pas in de loop van 
2018 start. 
 
Reactie/vraag: 

- Pad te noorden van Zilverdragerstraat 26 staat wel ingetekend, maar komt er niet (er ligt 
over deze strook grond een afspraak vast met bewoner). 

Antwoord:  
Deze opmerking is correct. De strook wordt gereserveerd voor verkoop en wordt  tijdelijk ingezaaid 
met gazongras. 
 
Parkeren Zilverdragerstraat ; 
Reactie/vraag: 

- Nieuwe rij parkeerplaatsen tegenover Zilverdragerstraat 5-19, waar nu gazon gepland is. 
Antwoord:  
We komen aan dit verzoek tegemoet. We leggen 4 extra diepparkeerplaatsen aan de westzijde van de 
Zilverdragerstraat aan. 
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Reactie/vraag: 

- Zilverdragerstraat 1 t/m 19 (=10 huizen)hebben de beschikking over 12 parkeer plaatsen. Dit 
lijkt me erg weinig in een jonge wijk met 2 verdieners ( vaak 2 auto’s). 

- Parking te weinig in de Zilverdragerstraat, er zijn al 2 gezinnen met 5 auto’s en er zijn maar 4 
plaatsen beschikbaar voor 3 gezinnen enz. 

- Parking is voor veel bewoners een probleem. Waar moeten de teveel auto’s naartoe? 
- Kan begin Zilverdragerstraat en eind Zilverdragerstraat parking verlengen , zoals ik kan 

beoordelen probleem opgelost. 
Antwoord: 
Het aantal parkeerplaatsen langs de Zilverdragerstraat voldoet nu aan de in het bestemmingsplan 
gestelde norm. Omdat er ruimte aanwezig is, worden er ten opzichte van het eerste ontwerpplan 4 
extra parkeerplaats aangelegd. 

 
Verlichting en openbaar groen Zilverdragerstraat; 
Reactie/vraag: 

- Bij huisnummer 5 in Zilverdragerstraat staat een grote lantaarnpaal samen met boom (beetje 
ongelukkig) kan ongedierte hierdoor nog meer aantrekken en is licht opbrengst dan nog wel 
voldoende met de boom? 

Antwoord:  
De lichtopbrengst op de rijweg is voldoende. Opmerking over ongedierte wordt voor kennisgeving 
aangenomen. 
 
Afval Zilverdragerstraat: 
Reactie/vraag: 

- Opstelplaats voor de duobak? 
Antwoord:  
De verzamelplaatsen voor de containers zijn op de tekening aangegeven. U kunt deze tekening nog 
inzien op de gemeentelijke website. 
 
Reactie/vraag: 

- Geen hondentoilet in de omgeving. Hondentoilet met hekwerk op het terrein waar niet 
gebouwd gaat worden voorlopig met prullenbak. 

Antwoord:  
Er is een hondenuitlaatvoorziening aan de Muldersweg in het Schoenmakerspark. Ook buiten de 
bebouwde kom (verlengde van de Donkerstraat) mogen honden in de bermen uitgelaten worden. Op 
het braakliggende terrein zal geen tijdelijke hondenuitlaatvoorziening aangelegd worden.  
 
Reactie/vraag: 

- Aan de kop van de Mulderweg/Landjuweel/Donkerstraat graag een glas/kleding/papierbak 
zoals in wijk de Keen bij Moerlaken - Rijsdijk. Mensen gaan de wijk uit en dumpen direct het 
afval. Nu moeten ze eerst allemaal naar het havenwater, kunnen daar niet de wijk uit dus 
veel extra verkeer in de wijk. 

Antwoord:  
Op de gevraagde locatie worden geen containers geplaatst. Het gemeentelijk beleid gaat uit van het 
concentreren van afvalcontainers in de directe omgeving van supermarkten. 
 
Algemene indruk Zilverdragerstraat 
Reactie/vraag: 

- Ziet er erg leuk uit 
Antwoord:  
Bedankt voor dit compliment 
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7. KAPITEINSTRAAT 
Verlichting en openbaar groen Kapiteinstraat; 
Reactie/vraag: 

- De lantaarnpalen voor nummer 2+4 aan de Kapiteinstraat staan heel bijzonder ingetekend. 
Lichtmast van 6 meter staat naast lichtmast van 4 meter binnen een straal van 1 meter, lijkt 
niet juist. 

Antwoord:  
Deze opmerking is correct. Op de ondergrond is abusievelijk ook een symbool van een lichtmast met 
een lichtpunthoogte van 4,00 m aangegeven. De lichtmast met een lichtpunthoogte van 6,00 m is 
correct. 

 
Reactie/vraag: 

- Geen beplanting struiken & bomen aan de Kapiteinstraat?, erg kaal.   
Antwoord: 
We willen het terrein ten noorden van de Kapiteinstraat op termijn bebouwen. In afwachting hiervan 
is het terrein sober ingericht.. 
 
Verlichting en openbaar groen Kapiteinstraat; 
Reactie/vraag: 

- In tegenstelling tot de overige straten staan er in de Kapiteinstraat geen bomen ingetekend 
Antwoord: 
 We willen het terrein ten noorden van de Kapiteinstraat op termijn bebouwen. In afwachting hiervan 
is het terrein sober ingericht. 
 

 

8. MULDERSWEG 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Muldersweg; 
Reactie/vraag : 

- Kan er een tijdje een snelheidsdisplay komen op plaats kruispunt Muldersweg en 
Karmanstraat ? Er wordt zo hard gereden!  

Antwoord:  
Het aanbrengen van een snelheidsdisplay zal in overleg ingepland worden nadat alle woningen aan 
de Muldersweg gebouwd zijn en de definitieve rijweg is ingericht. 
 
Reactie/vraag: 

- Komt er nog een fietsers/wandelaars bruggetje in het nieuwe gedeelte  Muldersweg 
/Landjuweel.?Veiliger voor kinderen om fietspad te nemen vanuit Landjuweel. 

- In de originele plannen was oorspronkelijk ook nog een brug (loop/fiets) gepland. (ter hoogte 
van de Zilverdragerstraat) Dit zou de looproutes door de wijk aantrekkelijker en veiliger 
maken. 

Antwoord:  
In 2015 heeft het college een afweging gemaakt of een extra brug over het water  tussen de 
Landjuweel en de Muldershof noodzakelijk was en heeft toen besloten hier geen brug aan te leggen.  
Het college ziet – mede gelet op de investering die voor een brug gedaan moet worden – ook nu geen 
zwaarwegende argumenten om hier op terug te komen 
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Verlichting en openbaar groen Muldersweg ; 
Reactie/vraag: 

- Tegenover bouw nummer 90 een extra boom zodat het zicht aan het hondenveld ontrokken 
word.  

Antwoord:  
Dit voorstel wordt overgenomen. Er wordt een extra boom A (hopbeuk) aangeplant op de 
voorgestelde locatie. 
 
Speeltoestellen Muldersweg; 
Reactie/vraag: 

- Helaas konden wij er niet bij zijn de 25e. Ik vroeg me af of er nog meer inspraak mogelijk is 
m.b.t. de inrichting van het plan. Graag zouden we ter hoogte van Muldersweg  156  t/m 170 
wat speeltoestellen voor de kinderen en/of bankjes zien. 

Antwoord:  
Voor het gehele uitbreidingsplan Schoenmakershoek Oost is een speelplan opgesteld. Op basis van dit 
speelplan worden alle speelterreinen ingericht. Binnen een redelijk te overbruggen afstand zijn er 
voldoende speelgelegenheden. 
 
Reactie/vraag: 

- Tevens zijn er misschien mogelijkheden om in de nabijheid een sportveldje (voetbal) te 
creëren mits daar ruimte voor is. 

Antwoord:  
Voor de aanleg van een sportveldje is in de omgeving van de Muldersweg geen ruimte . Kinderen 
kunnen voetballen in het court in Schoenmakerspark. 
 
 
Afval Muldersweg: 
Reactie/vraag : 

- Op hoek Muldersweg - Karmanstraat zijn kliko opstelplaatsen. Dit is zeer onoverzichtelijk 
waarom niet in een P-vak of hoekje gras.  

Antwoord:  
Het gemeentelijk beleid geeft aan dat er zoveel mogelijk afzonderlijke containerverzamelplaatsen 
aangelegd worden. Deze bevinden zich meestal nabij kruispunten van wegen. Deze op de hoek van de 
Muldersweg – Karmanstraat handhaven wij. 
 
Algemene indruk Muldersweg; 
Reactie/vraag: 

- Kan er wat gedaan worden aan de hoeveelheid ganzen in het SMH-park? Ze zijn met steeds 
meer en niet altijd even vriendelijk. 

Antwoord:  
Het verjagen van vogels heeft vermoedelijk weinig zin, omdat de kans groot is dat de vogels later 
weer terugkeren. Daarnaast bevinden zich diverse natuurgebieden in de buurt van het 
Schoenmakerspark, waardoor het park aantrekkelijk zal blijven voor nieuwe vogels. Hier kunnen we 
weinig aan doen. 
 
Reactie/vraag: 
 -  Goede algemene indruk verder niets aan te merken. 
Antwoord:  
Bedankt voor dit compliment. 
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9. BUSSCHIETERSLAAN 
Algemene inrichting en verkeersveiligheid Busschieterslaan; 
Reactie/vraag: 

- Gebied einde Busschieterslaan ruw maaiveld i.v.m. activiteiten bv Vliegerfestijn. 
Bloemenmengsel aan singel geeft kleur aan het park. Verzoek bewoners via wijkvereniging. 

- Helder en overzichtelijk. Jammer van de bloemenzee, een voetbalveld was waarschijnlijk 
netter geweest. 

- Wij spraken over het onderwerp inzaaien bloemen op de info bijeenkomst voor nieuwe 
bewoners “SMH oost” in het Turfschip. Wij wilden het gehele veld niet inzaaien met 
bloemen. Wij stelden voor om een deel van de singel in te zaaien voor bloemen, en het veld 
tussen de Busschieterslaan en de Donkerstraat te bemaaien. Het maaien kan dan worden 
gedaan door degene die anders het ingezaaide deel van de singel zou maaien. Redenen: 

o 1 Het veld is dan bruikbaar voor buurtbewoners, nu wordt er veel gevliegerd en 
gevoetbald. Voetballen en vliegeren is gevaarlijk in het park, door de glooiing van het 
park (zeker voor de wat kleinere kinderen). ( wanneer men wel gaat vliegeren en 
voetballen is dit niet gunstig voor de bloemen) 

o 2 Het veld is dan bruikbaar voor het vliegerfestijn volgend jaar zomer.  
o 3 De Singel krijgt dan meer kleur 
o 4 Het onkruid groeit erg snel, misschien wel sneller dan de ingezaaide bloemen, dit 

jaar stond het onkruid ca 1m hoog. 
Antwoord:  
Om in te spelen op de ontwikkelingen rondom de bijensterfte en meerdere oproepen van het 
bijengilde, wordt het terrein ten oosten van de Busschieterslaan opnieuw ingezaaid met een 
bloemenmengsel. Voor het vliegerfestijn kan sowieso gebruik gemaakt worden van het terrein ten 
westen van de Busschieterslaan en de weg zelf. Te zijner tijd zal bekeken worden of toch gebruik 
gemaakt kan worden van het andere terrein. 
 
 
 
 
Reactie/vraag: 
Ik heb de volgende vragen mede naar aanleiding van de informatieavond. hoe gaat het peilhoogte 
verschil van 250 mm in de straat opgelost worden? 
Antwoord:  
Op de perceelsgrens aan de straat is geen hoogteverschil. Het peilhoogteverschil –tussen de percelen 
onderling- dient in gezamenlijk overleg met de buren opgelost te worden. 
  
Reactie/vraag: 

- Waar komen de straatkolken en hoe is het afschot voorzien? 
Antwoord:  
De straatkolken komen aan de zijkant van de rijweg (normaal tonrond profiel). 
 
Reactie/vraag: 

- Wanneer start aanleg definitieve bestrating Busschieterslaan? Neem aan dat dit veel eerder 
uitgevoerd zal worden dan de wegen tussen het bouwterrein achter ons.  

Antwoord:  
De aanleg van de definitieve  bestrating start vanaf april 2017.  
De werkzaamheden aan de Busschieterslaan worden in de planning opgenomen. Omdat de 
ontmanteling van het depot in de laatste fase plaatsvindt, zal de definitieve aanleg van de 
Busschieterslaan ook in een late fase geschieden. 
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Reactie/vraag : 
- Helaas was ik niet in de gelegenheid om de informatieavond van 25 oktober jl. bij te wonen. 

Als bewoner van de Tamboerhof ben ik echter wel zeer geïnteresseerd in hoe de gemeente 
van plan is de afwerking / inrichting van de Busschieterslaan Noord en in het bijzonder de 
aansluiting van die straat met de Tamboerhof en wel voor wat betreft de aansluiting met de 
bestaande inrichting van straat etc. vorm te geven. Uit de tekening zoals u die op de site hebt 
geplaatst (blad 7) kan ik niet erg duidelijk afleiden wat nu precies de bedoeling is voor wat 
betreft deze aansluiting. Ik zie echter wel dat u kennelijk voornemens bent de nu aanwezige 
zogenaamde ‘varkensruggen’ weg te halen en een lantaarnpaal pal naast mijn oprit te 
plaatsen. Kortom allerlei zaken waar ik op voorhand nadere uitleg over wil hebben alvorens 
hier mee te kunnen instemmen. Over het eventueel plaatsen van een lantaarnpaal en de 
precieze plek daarvan dus graag nadrukkelijk overleg als deze in de buurt van onze oprit 
moet komen. 

Antwoord:  
De huidige varkensruggen worden inderdaad verwijderd en de rijweg wordt in de definitieve vorm 
aangebracht. Deze rijweg sluit aan op de Busschieterslaan door middel van een verhoogd 
kruisingsvlak. Aan de noord- en zuidzijde worden de trottoirs doorgetrokken tot aan de 
Busschieterslaan. Aan de noordzijde van de Tamboerhof wordt een extra lichtmast geplaatst op circa 
8,00 m uit de uitrit. 
 
Reactie/vraag: 

- Graag zou ik naast de tekening (blad 7) ook de concrete beschrijving ontvangen m.b.t. hoe u 
voornemens bent om de inrichting van de bestaande infrastructuur van de Tamboerhof op 
deze plek op het verlengde daarvan richting Busschieterslaan van plan bent in te richten, 
zodat ik daar mijn definitieve reactie op kan baseren. 

Antwoord:  
De rijweg bestaat uit (bestaande) betonstraatstenen die aangebracht worden in keperverband. In de 
trottoirs worden betontegels, uitvoering Merwebasalt aangebracht, zoals in de gehele wijk 
Schoenmakershoek. 
 
Reactie/vraag: 

- Verder wil ik wijzen op de door uw gemeente gemaakte afspraken m.b.t. inrichting maar 
vooral ook afsluiting van de Tamboerhof zo lang de situatie bestaat zoals deze op dit moment 
is. Daarnaast wijs ik er u op dat het weghalen van de varkensruggen onherroepelijk betekent 
dat er sluipverkeer de Tamboerhof zal inrijden om de doorsteek naar verderop in de wijk te 
maken, dit terwijl er een speelvoorziening voor (kleine) kinderen in onze straat op het 
pleintje aanwezig is. Onverantwoord kortom om deze afsluiting voor (vracht) autoverkeer 
met deze inrichting ongedaan te maken. Zo lang er geen verdere bebouwing is kan in de 
nieuwe situatie de Tamboerhof dan immers worden beschouwd als een toegangsstraat tot 
de wijk. Ons inziens kan dit absoluut niet de bedoeling zijn. 

Antwoord:  
De definitieve bestratingswerkzaamheden aan de Tamboerhof worden uitgevoerd op het eind van het 
werk, als het depot ontmanteld is. De wijk is dan voorlopig gereed en op dat moment wordt de 
aansluiting op de Busschieterslaan opengesteld. De Tamboerhof is dan voor de bewoners via de korte 
route Tuindersweg-Busschieterslaan te bereiken. De Tamboerhof wordt niet afgesloten voor 
vrachtverkeer. 
 
 
Afval Busschieterslaan: 
Reactie/vraag: 

- De container opstelplaats is nu recht bij ons voor de deur voorzien. Ik begrijp dat ze ergens 
moeten staan. Voorstel om de container opstelplaats naar overzijde kruispunt te verplaatsen 
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(exact zelfde locatie maar dan bij niemand voor de deur) Gisteravond al kort met de buren 
besproken. 

Antwoord:  
De containerverzamelplaats wordt verplaatst naar de overzijde van het kruispunt. 
 
 

10.  ZEEPZIEDERSTRAAT 
Parkeren Zeepziederstraat; 
Reactie/vraag: 

- Bewoners aan de Zeepziederstraat verzoeken extra langsparkeerplaatsen aan te 
leggen aan de noord-oostzijde van de Zeepziederstraat.  

Antwoord: 
 Aan de Zeepziederstraat worden 3 extra langsparkeerplaatsen aangelegd. 

  


